
Hjellestad	Jet	Ski	Klubb	viser	til	Bergen	kommunes	høring	-begrenset	endring	av	forslag	
til	kommuneplanens	arealdel		2018-2030.		

Vi	har	sett	på	forslaget	og	vurdert	hvordan	endringer	vil	kunne	påvirke	vår	virksomhet	
som	frivillig	idrettslag	for	organisert	båtsport	innenfor	grenen	Aquabike,	som	er	
regulert	av	Norges	Motorsportforbund	og	Norges	Idrettsforbund.		

Hjellestad	Jet	Ski	Klubb	ble	stiftet	i	1998	og	har	siden	da	vært	lokalisert	på	Hjellestad	
med	høy	aktivitet	på	vann	og	på	land.	I	snart	20	år	har	klubben	trent	barn	og	unge	helt	
ned	i	7	års	alderen	flere	ganger	i	uken.	Klubben	har	oppnådd	flere	internasjonale	
plasseringer,	senest	i	år	vant	2	av	våre	juniorer	gull	VM,	samt	vi	har	flere	utøvere	som	er	
i	verdenstoppen	internasjonalt.	Klubben	ble	i	2013	kåret	til	årets	idrettslag	av	Bergen	
Kommune	for	sin	innsats.	Det	viktigste	for	oss	er	at	vår	permanente	treningsbane	på	
Hjellestad	videreføres	der	den	har	vært	i	over	15	år,	uten	begrensninger	som	går	på	
akkord	med	sikkerhet	og	aktivitet	i	og	ved	det	regulerte	området.		

Som	idrettslag	er	vi	opptatt	av	å	ivareta	de	mulighetene	vi	har	for	å	videreføre	vår	
vannsportaktivitet	for	våre	medlemmer.	Vi	mener	dette	ivaretas	på	en	måte	som	både	
tar	hensyn	til	ulike	frilufts-	og	naturinteresser	og	gir	et	variert	tilbud	til	byens	barn	og	
unge.		

Våre	merknader	til	§§	32.2	2	&	32.9.2	(6001-	6800)	:	

1. Fartsregulering	i	forbindelse	med	område	regulert	til	idrettsanlegg	må	ikke	
hindre	god	sikkerhet	

2. Areal	for	vannsportarena	videreføres	med	bestemmelsesområde	idrettsformål	–	
Store	Lungegårdsvann	(#3)	for	sjørelatert	motorsport	

3. Hjellestadvika	må	være	regulert	slik	at	vi	kan	arrangere	stevner		
4. Treningsbane	på	Hjellestad	og	ferdselskorridor	i	Bergen	kommune	må	

videreføres	slik	som	i	KPA2010	

Slik	forslaget	foreligger	vil	organisert	vannsportaktivitet	kunne	bli	hindret	i	å	utføre	
allerede	regulert	aktivitet,	fremtidige	aktiviteter	som	trening,	løp	og	stevner.	

Hjellestad	jetski	klubb	registrerer	at	vårt	treningsområde	i	Bergen	kommune	ved	
Hjellestad	er	fjernet	fra	«KPA	forslag	2016	forslag».	Vi	minner	om	at	området	er	regulert	
i	forskrift	«FOR-2002-03-18-368».	Denne	forskriften	regulerer	likeledes	idrettsområde	
avsatt	ved	ADO	arena	i	Store	Lungegårdsvannet.		

1. Fartsregulering	i	forbindelse	med	område	regulert	til	idrettsanlegg	må	ikke	
hindre	god	sikkerhet	

Hjellestad	jetski	klubb	har	høyt	fokus	på	sikkerhet	og	vi	har	flere	tiltak	som	sikrer	et	
trygt	miljø.	Et	av	tiltakene	for	å	påse	god	sikkerhet	er	at	ved	aktivitet	på	bane	må	det	
alltid	følge	med	en	sikringsbåt.	En	av	oppgavene	til	denne	sikringsbåten	er	å	påse	at	
banen	er	fri	for	hindre	i	banen	eksempel	andre	båter,	drivved	mm.	En	annen	oppgave	er	
å	føre	eventuelt	skadede	utøver	inn	til	land.	Denne	sikringsbåten	må	kunne	kjøre	i	mer	
enn	5	knopp	både	i	og	utenfor	det	regulerte	området	for	å	kunne	ivareta	sikkerheten.	



Dersom	det	skjer	en	ulykke/uønskede	hendelser	vil	det	heller	ikke	være	mulig	for	
redningstjenesten	å	kjøre	mer	enn	5	knopp	i	nevnte	område.	Dette	gjelder	både	for	
idrettsanlegget	på	ADO	og	på	Hjellestad.	

Hjellestad	jetski	klubb	foreslår	at	fartsreguleringen	blir	regulert	i	«forskrift	om	
fartsbegrensing	i	sjøen,	Bergen».	Dette	vil	gi	mulighet	for	unntak	og	dispensasjon	gitt	av	
§§	3-4	i	fartsforskriften.		

2. Areal	for	vannsportarena	videreføres	med	bestemmelsesområde	
idrettsformål	–	Store	Lungegårdsvann	(#3)	for	sjørelatert	motorsport	

I	Plankartet	er	banen	på	ADO	regulert	inn	med	stiplet	linje	i	forslaget	til	KPA	2016.	Vi	
forutsetter	at	vår	aktivitet	skal	og	kan	utføres	i	disse	områdene	på	lik	linje	med	
KPA2010.	I	planforslaget	2018	er	Store	Lungegårdsvann	vist	som	et	kombinert	område	
for	natur	og	friluftsliv.	Areal	for	vannsportarena	er	videreført	med	bestemmelsesområde	
idrettsformål	–	Store	Lungegårdsvann	(#3)	for	sjørelatert	motorsport.	Vi	forutsetter	at	
dette	blir	videreført	i	det	utvidede	høringsforslaget	

3. Hjellestadvika	må	være	regulert	slik	at	vi	kan	arrangere	stevner		

I	forskrift	«FOR-2002-03-18-368»	§5	a	er	det	regulert	at	vi	kan	arrangere	stevner	i	
Hjellestadvika.	Da	det	i	forslaget	ikke	finnes	dispensasjonsmuligheter	fra	
hastighetsreguleringen	i	sone	6001,	vil	det	vanskeliggjøre	gjennomføring	av	våre	
stevner	og	vårt	sikkerhetsarbeid.		

4. Treningsbane	på	Hjellestad	og	ferdselskorridor	i	Bergen	kommune	må	
videreføres	slik	som	i	KPA2010	

	
Viser	forøvrig	til	innsendt	merknad	fra	Hjellestad	jetski	klubb	sendt	20.12.17	til	KPA	
2018	og	fagetatens	svar.	

I	høringsmerknaden	innsendt	fra	Hjellestad	jetski	klubb	var	et	av	innspillene	

1. At	treningsbanen	på	Hjellestad	videreføres	med	gjeldende	arealformål	og	at	
ferdselskorridor	ut	til	banen	fortsatt	vises	på	arealplankartet.		

Med	nærmere	forklaring	«I	Planforslag	til	KPA	2018	er	treningsfeltet	ikke	lenger	vist	
med	arealformål	Friluftsområde	–	Idrett	(6700).	Vi	finner	det	ikke	omtalt	i	
planbeskrivelsen	eller	av	andre	vedlegg	til	planforslag	2018	hvorfor	treningsfeltet	er	
tatt	ut	av	arealplankartet.	Dette	skaper	usikkerhet	for	oss	og	vår	aktivitet.	Treningsfeltet	
er	helt	avgjørende	for	at	vi	skal	kunne	drive	vannsport.	Hjellestad	Jet	Ski	Klubb	mener	
bruken	fungerer	på	hensiktsmessig	måte	i	dag,	og	ber	om	at	areal	med	arealformål	
Friluftsområde	-	Idrett	(6700)	videreføres	i	arealplankartet	for	KPA	2018.»		

Samt	«På	denne	bakgrunn	ber	Hjellestad	Jet	Ski	Klubb	om	at	farled	ut	til	treningsfeltet	
videreføres	i	arealplankartet	for	KPA	2018.»		

Fagetatens	svar	«Treningsbanen	ligger	i	Sund	kommune,	og	kan	ikke	vises	i	Bergens	
kommuneplan.»	



Dette	medfører	ikke	riktighet.		

I	forskrift	om	unntak	fra	forbud	mot	bruk	av	vannscootere	og	liknende	fartøyer	i	Bergen	
kommune,	jf.	forskrift	18.	mars	2002	nr.	368,	er	det	beskrevet	koordinater	for	hvor	
banen	er	plassert.	Denne	forskriften	gjelder	for	Bergen	kommune	og	i	følge	disse	
koordinatene	er	banen	plassert	i	Bergen	kommune.	Videre	i	arealkartet	i	KPA	2010	er	
arealet	til	idrettsformål	tegnet	inn	i	Bergen	kommune.	

Forslag	til	nytt	arealkart	for	området	er	treningsfeltet	utelatt	til	formål	idrett	og	
ferdselskorridoren	ut	til	banen	er	fjernet.	Videre	i	høring	–	begrenset	endring	av	forslag	
til	kommuneplanens	arealdel	er	det	foreslått	at	det	i	dette	området	en	fartsbegrensing	
på	5	knopp.	For	at	vi	kan	utøve	vår	idrett	så	er	vi	helt	avhengig	av	treningsfeltet	
avmerket	i	arealplankart	KPA	2010	da	dette	er	det	eneste	treningsfeltet	i	Bergen	
kommune	og	Hordaland.	Dersom	vi	ikke	har	et	treningsfelt	vil	det	ikke	være	mulig	å	
fortsette	vår	idrett.	

	

 


